
Zápis 
                                   z 2. jednání 

                             Komise pro investice a opravy 
                            konaného dne 17.4.2023 v 17:00 

  

Přítomni:  

Pavel Baran, David Švrček, Ing. Břetislav Vláčil, Václav Pantlík, Stanislav Nytra, Ing. 

Drahomíra Gongolová, Mgr. Ondřej Gryžboň, Stanislav Drexler, Michal Tvrdý, Daniel Santini, 

David Hernik 

 

Hosté:  

Ing. Tomáš Chýlek, Ing. Ludmila Baranová, Pavel Peterek 

 

Omluven:   

Libor Mlčák, Ing. Zdeněk Brunclík 

 

Program jednání:  

 

Program: 

 

1. Zahájení 

2. Schválení programu 

3. Žádost o opravu pozemní komunikace – podal p. Rabatin – podklad v příloze 
4. Žádost o opravu chodníku – podal David Hernik – podklady v příloze. 
5. Areál Sparta – představení priorit TJ, návrh dalšího postupu 
6. Seznámení členů komise se stavy naších mostů, lávky a propustku 
7. Oplocení areálu Na Spartě – Etapa 1 

8. Diskuse a podněty členů komise a hostů. 

9.  Závěr. 

 

K bodu 1  

Předseda komise zahájil jednání, přivítal přítomné členy, provedl prezenci. Vyzval členy 

komise k aktivnímu přístupu v rámci práce komise, aby členové aktivně reagovali na podněty 

ze strany obyvatel obce a doplňovali je na jednání komise.  

  

K bodu 2  

Předseda komise představil program jednání. Ing. Chýlek navrhl doplnění programu o bod 

Oplocení areálu Na Spartě – Etapa 1. Komise hlasovala o doplněném programu, který byl 

schválen. 

  



Návrh usnesení – Program 2. jednání Komise pro investice a opravy konaného dne 

17.4.2023 byl komisí schválen v doplněné podobě (doplněný bod Oplocení areálu Na Spartě 

– Etapa 1). 

  

Hlasovalo pro 11, proti 0, zdržel se 0  

Bylo přijato usnesení č. 1/1  

  

K bodu 3  

V rámci projednávání tohoto bodu byla komisi představena žádost pana Rabatina na opravu 

pozemní komunikace v katastrálním území Dobrá u Frýdku -Místku č.p. 2336/1. konkrétně 

v horní části začínající v úrovní křižovaní č.p. 2356/10, 2357/2 a 2336/1 podél parcel č.p. 

2020/5, 2020/12 a 2020/16.  

V rámci diskuse bylo komunikováno využití komunikace (převážně zemědělskou technikou). 

Dále je zde omezena další výstavba uzemním plánem. 

Komise se při projednávání shodla, že nejracionálnější řešení je pozvání zástupce zhotovitele 

podobné výstavby z Lesostaveb, aby zhodnotil stav komunikace a navrhl případnou opravu 

společně s cenovou kalkulací např. zpevnění pomocí zástřiku.  

   

Návrh usnesení – Komise projednala žádost o opravu pozemní komunikace v katastrálním 

území Dobrá u Frýdku-Místku č.p. 2336/1. konkrétně v horní části začínající v úrovní křižovaní 

č.p. 2356/10, 2357/2 a 2336/1 podél parcel č.p. 2020/5, 2020/12 a 2020/16  

a doporučuje radě obce zařazení opravy komunikace do plánu oprav. Komise dále doporučuje 

vyzvat zástupce Lesostaveb na zhodnocení a cenový návrh pro celoplošný zástřik zmíněné 

komunikace a následně vrátit komisi na další projednání. 

 

Hlasovalo pro 11, proti 0. zdržel se 0  

Bylo přijato usnesení č. 1/2    

  

K bodu 4  

Předseda komise představil členům žádost pana Davida Herníka s požadavkem na opravu 

chodníku od křižovatky u hostince U Pantlíka směrem k budově starého kina. 

 

Komise se při projednávání tohoto bodu shodla na nutnosti řešit převážně chybějící 

betonové panely zhruba v polovině chodníku a nájezdy na začátku a konci chodníku. Dále 

zde byla komunikována možnost zapojení výstavby chodníku společně s kruhovým 

objezdem u benzínové pumpy Unicorn. Pan Ing. Vláčil zmínil i nutnost zvýšení bezpečnosti, 

a to formou zábradlí.  

 

Návrh usnesení – Komise projednala žádost na opravu chodníku od hostince u Pantlíka 

k budově starého kina a doporučuje radě obce provizorní opravu stávajícího stavu (doplnění 

chybějících betonových panelů + zbudování nájezdů na obou koncích chodníku). Dále 

navrhuje, aby Ing. Chýlek ověřil u majitele pozemku možnost vybudování zábradlí pro 



zvýšení bezpečnosti v dané lokalitě. V neposlední řadě komise doporučuje radě obce 

vypracování studie na realizaci chodníku od křižovatky u hostince U Pantlíka, až po 

plánovaný kruhový objezd u čerpací stanice Unicorn. 

  

Hlasovalo pro 11, proti 0. zdržel se 0  

Bylo přijato usnesení č. 1/3    

 

K bodu 5  

V rámci projednávání tohoto bodu byla předsedou komisi zodpovězena otázka z minulého 

jednání ohledně priorit Tělovýchovné jednoty Sokol Dobrá v areálu Na Spartě. Jako hlavní 

priorita byla uvedena nutnost zbudování náhradní tréninkové plochy, dalšími prioritami je 

rekonstrukce hlavní hrací plochy, zbudování parkovacích ploch v areálu a budova šaten 

(kapacitní nutnost). Předseda komise uvedl, že vyřešení chybějících pozemků je v aktuální 

situaci neřešitelné. Řešením dané situace může být využití stávající studie a její rozčleněním 

na několik etap, a to podle priorit TJ (první čtyři etapy – 1. výstavba tréninkové plochy, 2. 

rekonstrukce hlavní travnaté plochy, 3. vybudování parkovacích ploch, 4. rozšíření, 

přístavba budovy kabin). Další etapy by následovaly. Toto rozčlenění by mohlo usnadnit i 

získávání dotací na jednotlivé etapy. Dále předseda navrhl, aby se peníze na aktualizaci 

studie, které jsou v rozpočtu obce na rok 2023, přesunuly na vypracování projektových 

dokumentací, alespoň na dvě etapy (náhradní tréninková plocha a parkovací plochy 

v areálu) a v rozpočtu na rok 2024 již byly alokovány finance na realizaci alespoň jednoho z 

projektů.  

 

Návrh usnesení – Komise navrhuje radě obce rozčlenit stávající studii na modernizaci areálu 

Na Spartě na dílčí etapy dle priorit TJ Sokol Dobrá (tréninková plocha, rekonstrukce hlavní 

plochy, parkovací plochy a rozšíření budovy) a peníze alokované na modernizaci situace 

v rozpočtu obce Dobrá na rok 2023 přesunout na vypracovaní projektových dokumentací na 

výstavbu tréninkové plochy a parkovací ploch v areálu. 

  

Hlasovalo pro 10, proti 0. zdržel se 1  

Bylo přijato usnesení č. 1/4    

 

K bodu 6  

Předseda komise představil členům materiály z hlavních prohlídek všech mostů, propustků 

a lávek v katastru obce Dobrá. Jednalo se celkem o 4 mosty (most přes řeku Morávku 

evidenční číslo 36u-M1 u Zanzibaru, most přes Černý potok ev.č. 30c-M3 u podchodu, most 

přes Černý potok ev. č. 87u-M4 u kříže, most přes dálnici D48 ev.č. 34c-M2), 1 lávku (lávka 

přes řeku Morávku ev.č. 17d-L1 u Kačabaru) a 1 propustku (propustek přes Černý potok 

ev.č. 35c-P27 na bývalé silnici III. Třídy). Všechny mosty, lávka a propustky jsou minimálně 

ve stavu použitelné s výhradou s jedinou výjimkou, a to most přes Černý potok ev.č. 87u-

M4 u kříže, který byl hodnotitelem Ing. Kateřina Kurečková, označen známkou 5 – 

Nepoužitelný. Ing Vláčil se dotazuje na návrh řešení daného mostu. Pan Santini zmínil, že 



má aktuálně zkušenosti z řešením podobných záležitostí v obci Baška a přislíbil sdílení 

informací na pana Ing. Chýlka.     

 

Návrh usnesení – Komise bere na vědomí zprávy o hlavních prohlídkách mostů, lávek a 

propustků v obci Dobrá. Doporučuje radě obce začít řešit konkrétní "Návrhy opatření" 

jednotlivých mostních prohlídek ihned a to podle jejich důležitosti a neodkladnosti. Požaduje 

po zástupcích obce pravidelné informování o již provedených opatřeních dle jednotlivých 

"Návrhů opatření" a především sdělení řešení situace na mostě ev.č. 87u-M4 u kříže. 

Navrhuje radě obce zahrnout do rozpočtu obce na rok 2024 náklady na opravy jednotlivých 

mostů, lávek a propustků dle vypracovaných materiálů..  

  

Hlasovalo pro 12, proti 0. zdržel se 0  

Bylo přijato usnesení č. 1/5   

 

K bodu 7  

Zástupce obce pan Ing. Chýlek představil komisi projekt a návrhy realizace výstavby první 

etapy oplocení areálu Na Spartě. Při jednání byla řešena šířka brány pro vjezd do areálu, 

uzamykatelnost areálu a řešení koncové častí oplocení. Byla zde zmíněna nutnost řešení 

výhledové části při vjezdu na komunikaci, a i připravenost místa pro zbudování chodníku.  

 

Návrh usnesení – Komise bere na vědomí návrhy realizace a doporučuje radě obce 

vybudování zapuštěné 6 m dvoukřídlé brány, a to kolmo na stávající obslužnou komunikaci a 

dopojení kolmo na stávající plot z vlnitého plechu. 

 

Hlasovalo pro 9, proti 0. zdržel se 2  

Bylo přijato usnesení č. 1/6   

 

K bodu 8  

V diskusi byla řešena komunikace kolem školy, směrem k bytovce čp. 820 a dále na křížení u 

pana Cakirpaloglu. Byly zde řešeny kameny umístěné na krajnici dané vozovky u zmíněného 

obyvatele obce. Pan Švrček přislíbil podání žádosti na opravu dané komunikace. 

V další části se řešila aktualizace plánu oprav a zde komise žádá Ing Chýlka o aktualizaci 

daného materiálu a zaslaní na předsedu komise, který dále rozdistribuuje na členy komise 

V další části diskuse se řešila možnost realizace mimoúrovňového křížení do areálu Hyundai, 

realizace se stále řeší na kraji, ale řešení je v nedohlednu. 

 

K bodu 9  

Termín příštího jednání komise – komise bude svolána na základě požadavků Rady Obce, 

případně na základě podnětů občanu, či členů komise, a to na místě obvyklém.   

  

Zapsal: Pavel Baran  

Čas ukončení jednání: 19.00 hodin  


